

Date: 26 May 2025

التاريخ: 26 مايو 2025

تنويه إلى السادة المساهمين بشأن تمديد فترة برنامج Notice to Shareholders Regarding the Extension of International Holding Company PJSC's ("the Company") Share **Buyback Program**

The Company would like to notify its esteemed shareholders that it has secured market approval to extend the duration of its share buyback program, which was initially authorized by the General Assembly on June 20, 2024. The program will now remain in effect until December 31, 2025.

This extension is issued pursuant to Article (3), Chapter Two of the operational rules of the Abu Dhabi Securities Exchange, and in accordance with the applicable lawsspecifically Article (4) of the Exchange's rules governing the buyback of a Company's own shares. The Company affirms its continued commitment to full compliance with all relevant regulations and standards.

الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة")

تود الشركة أن تنوه إلى السادة المساهمين الكر ام بأنها قد حصلت على موافقة السوق على تمديد فترة بر نامج شراء أسهمها (البرنامج المعتمد بموجب قرار الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 20 يونيو 2024)، وذلك حتى تاريخ 31 ديسمبر 2025.

يأتى هذا التمديد استناداً إلى المادة (3) من الباب الثاني من القواعد التشغيلية لسوق أبوظبي للأوراق المالية، ووفقاً للتشريعات المعمول بها في هذا الشأن، وعلى وجه الخصوص المادة (4) من قواعد شراء الشركة لأسهمها الصادرة عن السوق، مع التأكيد على التزام الشركة بجميع الضوابط والمعايير ذات الصلة

مالقا القابط Syed Basar Shueb -Company P.